
Protokół Nr XXVII/2013 

z obrad XXVII sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 26 kwietnia 2013 r. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu - p. Jacek Kosmala o godzinie 12
00

,
 
stwierdzając obecność 14 

radnych, co stanowi quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych uchwał, otworzył Sesję 

Rady Powiatu w Nidzicy. Następnie powitał przybyłych gości w tym p. Starostę, p. Skarbnik, Radnych 

Powiatu, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, służby mundurowe, przedstawicieli 

lokalnych mediów i wszystkich przybyłych na sesję gości. 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu - p. J. Kosmala stwierdził, że porządek obrad sesji dostarczony 

został radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie i zapytał czy są do niego 

uwagi. Radni uwag nie mieli. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja o stanie utrzymania dróg powiatowych. 

6. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Nidzickim. 

7. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Nidzickim. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej w Powiecie Nidzickim za rok 2012. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2013,  

2)  zmiany uchwały Nr XVIII/132/2012 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 2012 r. w sprawie 

regulaminu przyznawania stypendium dla uczniów szkół za wybitne osiągnięcia naukowe, sportowe i 

artystyczne, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nidzicki. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono. Został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Starosta Nidzicki - p. Grzegorz Napiwodzki złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Zarządu i wykonania uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Dodał, że zachęca do śledzenia kalendarza spotkań na stronie Starostwa. Poinformował o swoim udziale 

w Związku Powiatów Polskich w dniach 8 - 9 kwietnia br. przekazywał informacje z tej wizyty na 

komisjach. Zaznaczył, że jest to silna reprezentacja powiatów. Dodał, że Wicestarosta uczestniczył w 

sejmowej komisji infrastruktury. Potwierdzają się informacje odnośnie „siódemki”, że będzie 

realizowana, również droga do Miłomłyna i trasa Olsztynek-Olsztyn.  Podczas swojej wizyty u Kurator 

Pan Starosta zapraszał na uroczystości z okazji DEN. Pani Kurator przyjęła zaproszenie na 18 

października br. Formuła wizyty jeszcze będzie dopracowywana. 

Następnie Pan Starosta przedstawił laureatów konkursów, uczniów szkół powiatowych, a 

mianowicie: 

- I miejsce zdobyła Alicja Mazur w wojewódzkim konkursie politologicznym „Współczesne 

wyzwania polskiej demokracji” organizowanym przez Uniwersytet Warmińsko-Mazurski w 

Olsztynie za esej „Ruchy społeczne jako szansa prawidłowego rozwoju ustroju 
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demokratycznego Rzeczypospolitej Polskiej”. Uczennicę przygotowała do konkursu p. T. 

Hablutzel; 

 

- III miejsce zdobyła Aleksandra Kaczmarczyk w wojewódzkim konkursie politologicznym 

„Współczesne wyzwania polskiej demokracji” organizowanym przez Uniwersytet Warmińsko-

Mazurski w Olsztynie za esej „Wpływ kryzysu ekonomicznego na sytuację polityczną”. 

Uczennicę przygotowała do konkursu p. T. Hablutzel; 

 

- Kacper Dębski - II a LO został Finalistą Centralnej Olimpiady Fizycznej w Warszawie ( jest 

zwolniony z matury z fizyki ze 100 % wynikiem); 

 

- Uczniowie Gimnazjum: Łukasz Krystkiewicz – kl. III i Szymon Małecki – kl. III – zostali 

laureatami Wojewódzkiego Konkursu z Fizyki (zwolnieni z testu gimnazjalnego, cz. 

matematyczno-przyrodnicza), Jakub Olszewski – kl. II i Dawid Szałwiński – kl. III 

zostali finalistami Wojewódzkiego Konkursu z Fizyki; 

 

- uczniowie: Kacper Dębski – kl. II a LO, Tomasz Herman – kl. II a LO, Jakub Olszewski – kl. II 

gimn., Szymon Małecki – kl. III gimn., Adam Moszczyński – kl. III gimn., Dawid Szałwiński – 

kl. III gimn. - uzyskali tytuł "TAONA" w Polsko-Ukraińskim Konkursie z Fizyki "LWIĄTKO"; 

 

- uczniowie Liceum: Iga Ściślewska – kl. III a LO, Kacper Dębski – kl. II a LO, Tomasz Herman 

– kl. II a LO - zdobyli IV miejsce w Wojewódzkim Turnieju Fizycznym w Olsztynie. 

Z uczniami pracuje nauczycielka fizyki mgr Teresa Kutkowska; 

 

- uczniowie Łukasz Krystkiewicz i Patrycja Płoska – zostali finalistami konkursu historycznego. 

Opiekun – p. Wiesława Tymieniecki; 

 

- uczniowie Dariusz Piotrkowski oraz Dominika Wożniak zostali finalistami konkursu z języka 

polskiego. Opiekunowie: p. Wacława Garncarek oraz p.Danuta Jakubowska; 

 

- uczennica Emilia Kępczyńska została laureatką konkursu z języka francuskiego – zwolniona z 

egzaminu gimnazjalnego. Opiekun Dorota Ściślewska; 

 

- uczennice Klaudia Jakóbowska i Natalia Olkowska zostały wicemistrzyniami województwa w 

tenisie stołowym. Opiekun p. Roman Przybysz; 

 

- uczennica Edyta Turowska wygrała powiatowy konkurs „Młodzież zapobiega pożarom”. 

Opiekun p. Jacek Skwarski. 

 

Pan Starosta przekazał gratulacje laureatom i opiekunom. 

 

Radny Zdzisław Napiórkowski zapytał, dlaczego jest niemożliwe wykonanie  ścieżki i połączenie 

jej ze ścieżką do Łyny. 

Pan Starosta odparł, że otrzymaliśmy pismo, iż w trakcie realizacji inwestycji przy udziale 

środków unijnych nie jest możliwe przedłużenie inwestycji. Dodał, że zrobimy wszystko innymi 

drogami. Spróbujemy ten temat z dyrektorem WZD kontynuować licząc na osiągnięcie określonego 

skutku. 

Radny Zdzisław Napiórkowski zaznaczył, że zabierając głos wcześniej nie myślał o dołączeniu 

tego fragmentu do inwestycji. Nie wadzi to w niczym, żeby wprowadzić nową inwestycję.  

Pan Starosta odparł, że Zarząd będzie rozważał sprawę na najbliższym posiedzeniu. Podejmie 

decyzję korzystną dla powiatu i gminy. Przypomniał, że ościenne samorządy podpisały ugody 

bezwarunkowe.  
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Radny Zdzisław Napiórkowski zaznaczył, że nie skłaniałby się ku tej ugodzie. Stwierdził, że 

każdy o tym wie, iż projekt finansowany jest ze środków unijnych, są przetargi, przyznane środki, nie 

może być rozszerzana inwestycja. Ale może być nowa. 

Pan Starosta odparł, że p. Napiórkowski nie musi mówić, jak to wygląda. Ileś inwestycji już 

wykonał.  Jeśli ileś samorządów podjęło określoną decyzję, a nasz powiat pozostał, to nie chciałby być 

wytykany. Uważa, że to nieodpowiednie miejsce do rozmów nt. negocjacji. Zaznaczył, że postara się 

zrobić wszystko, w porozumieniu z Burmistrzem, żeby uzyskać zgodę Zarządu Województwa na 

ewentualne wykonanie inwestycji. Gdybyśmy mieli sami wykonać ten odcinek, również potrzebna 

byłaby zgoda Zarządu Województwa. Chce doprowadzić do połączenia ciągów rowerowo-pieszych. 

Radny Zdzisław Napiórkowski uważa, że skoro w Nidzicy planowany jest ciąg, to każdy 

rozumie, że to można jako dodatkową inwestycję wprowadzić. Jeśli padł wniosek, a jest dopowiedź 

Marszałka Protasa, że nie można doprojektować, to chyba Starostwo taki wniosek złożyło. 

Pan Starosta odparł, że odpisał dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich i chodziło o udzielenie 

bonifikaty. Chce doprowadzić do połączenia ciągów rowerowo-pieszych z drogą na Nibork. Jest po 

konsultacjach z Burmistrzem. Zarząd podejmie wkrótce decyzję.  

Radny Zdzisław Napiórkowski stwierdził, że wierzy, iż Starosta i Burmistrz zrobią wszystko, 

żeby połączyć ciągi rowerowo-piesze. Ludzie w mieście są zainteresowani tą sprawą. 

Pan Starosta stwierdził, że mamy w tej kwestii wspólne zdanie. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala dodał, że przetarg na odcinek przez Nidzicę nie jest 

jeszcze ogłoszony.  

 

Ad. 4. 

Radny Edward Rozmus zapytał, dlaczego po powodziach nie są wyczyszczone drogi. Dodał, że w 

Orłowie jest dużo piasku na drodze i samochód może przy większej prędkości z niej wypaść. Zgłaszał 

ten problem w poniedziałek.  

Radny Ryszard Kumelski zwrócił uwagę, że po uporaniu się z uprzątnięciem dróg trzeba by też 

trochę zmieść ścieżkę rowerową. Dodał, że wykaszane są pobocza, ale przy samych krawężnikach ich 

nie uprzątnięto i zaczyna tam rosnąć. Z pól rozsiewają się chwasty. Prosił, aby właścicieli gruntów 

zainteresować, żeby je uporządkowali. Następnie zwrócił się do Pana Starosty z prośbą mieszkańców 

„Zatorza” o ustawienie ławek na chodnikach przy ul. Olsztyńskiej, w odległościach takich, jak 

umiejscowiono kosze na śmieci. 

Radny Stanisław Rabczyński stwierdził, że 7 lat temu przy udziale środków samorządu powstała 

dokumentacja i postanowiono o przebudowie drogi 545. Na razie jest decyzja o budowie odcinka do 

Nidzicy, bez miasta. Nie ma żadnej alternatywy na poprawienie ruchu drogowego w Nidzicy. To jest 

jedyna szansa. Inwestycja miała ruszyć do końca kwietnia. Chciałby wiedzieć, czy jest jakieś 

zagrożenie, czy trzeba by zadziałać, żeby inwestycja jak najszybciej ruszyła. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala odpowiedział, że wczoraj uczestniczył w sesji Rady 

Miejskiej, na której Burmistrz wyjaśniał, że została złożona skarga i trafiła do Ministra Transportu. 

Sprawa jest w toku. 

Radny Zdzisław Napiórkowski zauważył, że Starosta mówił o planowanej ugodzie z 

Marszałkiem. Podkreślił, że w tej ugodzie to my mamy być na wierzchu, nie Marszałek. My chcemy 

zrobić ten ciąg rowerowo-pieszy. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala zaznaczył, że również o to pytano na wczorajszej sesji. 

Pan Starosta poinformował, że dyskusje trwają. Uważa, że jesteśmy za mali, żeby czegoś 

wymagać od Marszałka, czy Zarządu Dróg Wojewódzkich. Podkreślił, że inwestycja jest na drodze 

wojewódzkiej. Dodał, że decyzyjność odnośnie zakresu robót była 3 lata temu. Wszyscy chodziliśmy na 

konsultacje, ale działania wówczas podjęte były mało skuteczne. Jeśli teraz ktoś próbuje wmówić, że 

możemy wszystko, to się myli, bo nie jesteśmy właścicielami drogi. 

 

Ad. 5. 

p. Jacek Dłuski przedstawił informację o stanie utrzymania dróg powiatowych. Stanowi ona 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Uwag i pytań radnych nie było. 



 - 4 - 

Ad. 6. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej – p. Zbigniew Słupski 

przedstawił informację na temat stanu bezpieczeństwa Powiatu Nidzickiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej. Stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radny Ryszard Kumelski zaznaczył, że podtopienia w Piotrowicach powtarzają się od 4 lat. 

Dopóki nie postawiono murku, nie było problemu. Nie ma odprowadzenia spływającej wody. Trzeba 

pomyśleć nad rozwiązaniami. 

Pan Starosta odparł, że informował już na komisjach, że spotkał się w tej sprawie z Burmistrzem. 

Są pewne rozwiązania i przy współpracy uda się sprawę załatwić. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala zapytał, ile kosztuje kamera termowizyjna. 

p. Z. Słupski podał, że ok. 30.000 zł. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala zapytał o koszt nowej pompy o dużej wydajności. 

p. Z. Słupski poinformował, że jest to wydatek rzędu 100.000 zł. Dodał, że dzisiaj w TV 

podawano informacje o pożarze w szpitalu. Gdyby takie zdarzenie miało miejsce w szpitalu w Nidzicy, 

to całe skrzydło byłoby zadymione. Należy pomyśleć o wdrożeniu nowych rozwiązań wentylacyjnych. 

Więcej pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

Prokurator  Marek Borowiecki przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa publicznego w 

Powiecie Nidzickim i wynikach pracy Prokuratury Rejonowej w Nidzicy za rok 2012. Stanowi ona 

załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radny Stanisław Rabczyński zauważył, że prokuratura zajmuje się uchwałami rad 

samorządowych. Zapytał, jak to wygląda w Nidzicy. Czy dużo jest sytuacji, że uchwały są niezgodne z 

prawem? Jakie są z tego tytułu sankcje? 

p. Marek Borowiecki odparł, że badana jest uchwała, jeśli są informacje, że może być wadliwa, 

informacje prasowe, czy od mieszkańców. Uchwały pisane są na podstawie określonych standardów. 

Błąd może być powielony, będący w kompetencji ustawy. W akcie niższego rzędu nie może być 

regulowany odmiennie. Czasem są unormowania przeszczegóławiane. Nakładanie praw ponad akty 

ogólne powoduje dolegliwości dla mieszkańców, co też nie może mieć miejsca. Zaznaczył, że bardzo 

się poszerza orzecznictwo, powstają nowe stany prawne. Powinniśmy się przymierzyć do uregulowania 

sprawy Przedszkoli. W Olsztynie są uchylone wszystkie nowe uregulowania ich dotyczące. Dodał, że 

prokuratura będzie także wstępować do wszystkich spraw cywilnych na styku obywatel - firmy 

ubezpieczeniowe. 

Radny Ryszard Kumelski stwierdził, że uchwały Rad przechodzą przez nadzór prawny 

Wojewody. Jeśli jest niezgodność z prawem, to są uchylane. Zapytał, czy nie za mocno się obciąża 

prokuraturę. Czy nie jest to powielanie zadań? 

p. M. Borowiecki odparł, że Prokuratura zawiadamia organ, jeśli uchwała jest wadliwa. Daje czas 

na korektę. Skoro na poziomie WSA nie zostały jakieś akty poprawione, tzn. że wyrok był uchylający i 

nie skorzystano z możliwości korekty. Uważa, że nie ma nieomylnego organu. Dochodzi do sporów, bo 

nieco inny jest interes administracyjny (fiskalny), a inny prokuratury. Dają szansę do poprawy aktu, sąd 

rozstrzyga, jak ma być na przyszłość. Dobrze by było, gdyby następne uchwały były już zgodne z 

zaleceniami.  

Więcej uwag i pytań nie było. 

 

Komendant Powiatowy Policji – p. Witold Barcikowski przedstawił Efektywność pracy 

Komendy Powiatowej Policji w Nidzicy za rok 2012. Stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Radny Stanisław Rabczyński zapytał, jak Nidzica wygląda w statystykach w porównaniu z 

innymi powiatami. 

p. Witold Barcikowski odparł, że za 2012 r. w ocenie Komendanta Wojewódzkiego Policji 

wypadła Komenda bardzo dobrze. Rankingów się już nie prowadzi. Te dane to pomoc w ocenie 

działania. Społeczeństwo ocenia, czy jest bezpiecznie, czy nie. Funkcjonariuszy na tle innych powiatów 

oceniono dobrze i bardzo dobrze. 
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Radny Ryszard Kumelski stwierdził, że w Nidzicy słupki są najwyższe. W zależności od ilości 

mieszkańców może bylibyśmy trochę niżej w stosunku do innych gmin. 

p. Witold Barcikowski stwierdził, że liczba mieszkańców miasta i gminy w przełożeniu na ilość 

mieszkańców być może da lepsze wyniki. Takich statystyk nie prowadzi i nie będzie tego robił. To, co 

przedstawił obrazuje rzeczywistość. 

p. Edward Ośko podzielił pogląd komendanta, że nie ma sensu takich statystyk prowadzić, 

ponieważ nie wiążą się z mieszkańcami powiatu. To nie rozjaśni obrazu, kto będzie gorszy, a kto 

lepszy. 

Radny Ryszard Kumelski cieszył się, że w skali województwa dobrze pracujemy. 

Radny Waldemar Słupski zapytał, co można zrobić w sytuacji, kiedy matka prosi, żeby zawieźć 

dziecko na Pogotowie, a nie posiada fotelika. Policja może ukarać, bo będzie przewożone dziecko bez 

fotelika. 

p. Witold Barcikowski odparł, że to kwestia sumienia i indywidualnego podejścia do sprawy. 

Jeśli dziecko potrzebuje pomocy, stara się pomóc. Jeśli to nie jest stan wyższej konieczności, to 

należałoby przemyśleć sprawę. Czasami decyduje indywidualna ocena sytuacji. Myślący policjant jest 

w stanie dostosować decyzję do oceny sytuacji. 

Więcej pytań i uwag nie było. 

 

Ad. 7. 

p. Beata Wróblewska-Więcek – przedstawiła raport o stanie sanitarnym Powiatu Nidzickiego za 

2012 rok. Stanowi on załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Pytań odnośnie raportu nie było. 

 

Radny Edward Rozmus zabrał głos w sprawie Wojewódzkiego Programu „Kleszcz mały, czy 

duży nic dobrego nie wróży”. Zaznaczył, że kleszcze przenoszą wiele chorób. Codziennie nas zarażają 

kleszcze. Chorujemy często nawet o tym nie wiedząc. Jedną z przyczyn rozprzestrzenienia się kleszczy 

jest wysoka populacja zwierzyny łownej. Zwierzyna jest własnością Skarbu Państwa, który nic nie robi. 

U leśników borelioza to choroba zawodowa. Najgorzej, jeśli kleszcze atakują dzieci. Musimy dążyć, 

zdaniem radnego, do zmniejszenia zwierzyny łownej. Kto płaci za szkody zjedzonego łanu – zapytał -  

kto za leczenie? Utrzymuje się zwierzynę dla grupy ludzi – myśliwych. W Stanach Zjednoczonych 

zmniejszają populację zwierzyny. Poprzez nie pasteryzowane mleko krowy chorej na boreliozę również 

można się zarazić. Należałoby oskarżyć Skarb Państwa i Ministerstwo Ochrony Środowiska o 

zaniechanie działań. Uważa, że Państwo o zdrowie obywateli nie dba. Lobby jest mocne, bo 50% 

składu Sejmu to myśliwi; mamy państwo w państwie. Ekolodzy też bronią zwierząt. Proponował, żeby 

myśliwi zakładali jeleniom obroże antykleszczowe. Stwierdził, że nasz powiat jest szczególnie 

narażony na boreliozę. Prosił radnych, żeby wystosować apel do odpowiednich instytucji w tej sprawie. 

Stwierdził, że kleszcz bez zwierzyny nie mógłby nam tak bardzo szkodzić, bo nie byłoby żywicieli. 

Radny Zdzisław Napiórkowski poparł stanowisko p. Rozmusa. 

Radny Ryszard Kumelski stwierdził, że wszyscy je popierają.  

Przewodniczący Rady – Jacek Kosmala zaproponował, aby odpowiednie stanowisko wypracować 

na posiedzeniach komisji. 

 

Ad. 8. 

p. Anna Kalinowska przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla powiatu 

nidzickiego. Stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Radny Krzysztof Skurczyński zaznaczył, że Centrum zatrudnia psychologa na umowę-zlecenie. 

Zapytał, czy nie można byłoby się domówić z Poradnią w tym zakresie. Szkoły współpracują. 

p. Anna Kalinowska odparła, że współpracuje z Poradnią.  

 

Ad. 9. 1) 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013  

omawiany był szczegółowo na posiedzeniach komisji. Ponieważ nie było do niego uwag, prosiła o 

przegłosowanie. Pytań nie zgłoszono. 
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Rada, w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVII/205/2013 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2013, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 9. 2) 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że przedmiotowy projekt uchwały omawiany był szczegółowo 

na posiedzeniach komisji. Ponieważ nie było do niego uwag, prosił o przegłosowanie. Pytań nie 

zgłoszono. 

Rada, w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVII/206/2013 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVIII/132/2012 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 2012 r. w sprawie regulaminu 

przyznawania stypendium dla uczniów szkół za wybitne osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Nidzicki.  

 

Ad. 10.  

Pan Starosta poprosił p. Jacka Dłuskiego – dyr. PZD w Nidzicy o odpowiedź na interpelację 

radnego Edwarda Rozmusa dotyczącą uprzątnięcia dróg. 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że miejsce, o którym mówił p. Rozmus jest trochę newralgiczne. Jest 

takich w powiecie kilkanaście. Przyjęto strategię, aby zacząć od najważniejszych problemów. Ta droga 

jest w terenie zabudowanym i z nadmierną prędkością nie można tam jeździć. Podkreślił, że w 

najbliższym czasie zostanie uprzątnięta. W odpowiedzi dla p. Kumelskiego dodał, że ścieżka pewnie na 

długi weekend będzie gotowa.  Wrasta w ścieżkę trawa, więc w ramach współpracy z Panią sołtys, 

pracowano na odcinku od Niborka II do Wietrzychowa.  

Radny Ryszard Kumelski zaznaczył, że trzeba by też zwrócić uwagę, że część zanieczyszczeń 

pochodzi z gospodarstwa od Łyny, w prawo pod górę. 

p. Jacek Dłuski obiecał zwrócić na to uwagę. 

Dalej odniósł się do interpelacji w sprawie ustawienia ławek przy ul. Olsztyńskiej. Stwierdził, że 

w bieżącym roku nie ma wolnych środków na realizację tego zadania. Można to wziąć pod uwagę na 

przyszły rok, przy tworzeniu budżetu. 

Pan Starosta Pan Starosta stwierdził, że Przewodniczący Rady odpowiedział już na zapytanie 

dotyczące budowy drogi 545, dlatego uważa ten punkt za wyczerpany. 

 

Ad. 11. 

Wiceprzewodniczący Rady - Paweł Bukowski uważa, że bardzo dużo tematów rodzi się w 

powiązaniu w Radą Miejską, Komisją Bezpieczeństwa. Może warto by, zdaniem radnego, spotkać się i 

podyskutować na tematy dotyczące Jabłonki.  

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala poinformował, że wczoraj sołtys Jabłonki zgłaszał 

niedrożność studzienki deszczowej. 

Radny Paweł Bukowski proponował ustalić sprawy organizacyjne. 

Pan Starosta sugerował, aby upoważnić Przewodniczącego Rady do ustalenia z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej, czy jest potrzeba wspólnych spotkań. Dodał, że jest w tej kwestii otwarty. O wynikach, 

efektach rozmów będą radni informowani. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął obrady XXVII sesji Rady Powiatu. 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor         Przewodniczący Rady 

/-/ mgr Małgorzata Wojtaszewska      /-/ Jacek Kosmala 

 

 

 


